
Vraag percentage huurwoningen in woningbouwprogramma

In afspraken programma provinciale prestatieafspraken woningbouw zien we dat de provincie 
aangeeft dat er 30 procent sociale huurwoningen en 40 procent betaalbare koopwoningen moeten 
worden gerealiseerd. Ook hebben we tijdens de begroting raad en motie ingediend om percentage 
sociale huurwoningen op te hogen naar 30 procent.  Als Gemeente Belangen kijkt naar de 
woningbouwprogramma’s die nu worden ontwikkeld dan zien we dat deze percentage nog lang niet 
worden gehaald. Ook in de prestatieafspraken met Salland Wonen zien we 25 procent staan voor de 
komende jaren. Hoe gaat college hiermee om?


